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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

19 december 2017 

Ons kenmerk 

C2218615/4290309  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

B.A.M. (Bart) Claerhoudt 

Telefoon 

(073) 680 83 14 

Email 

bclaerhoudt@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 5 december 2017, ingekomen op 5 december 2017, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college kennisgenomen van het artikel ‘Nieuwe camera's  
waarschuwen bij afwijkingen rond het spoor’ op de website van de NOS? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Deelt dit college de mening van de PVV dat de veiligheid in het Brabantse 
buitengebied vergroot moet worden?  Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Ja. Maar dat betreft veiligheid in de brede zin van het woord.  

 

3. Deelt dit college de mening van de PVV dat camera’s met slimme software  
de veiligheid in het Brabantse buitengebied kunnen vergroten, bijvoorbeeld 
wanneer deze door toezichthouders flexibel en/of mobiel kunnen worden 
ingezet? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, deze mening van de PVV wordt door ons college niet gedeeld. 

Er speelt in het buitengebied meer dan alleen het dumpen van (drugs) afval. 

Cameratoezicht kan een middel zijn om het toezicht te ondersteunen op 

bepaalde onderdelen maar het is geen oplossing voor het vergroten van de 

veiligheid in het buitengebied.  
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4. Is dit college bereid om, samen met het budget wat gereserveerd wordt voor 
Vervolgaanpak ‘Naar een weerbare overheid in het buitengebied’ (zie 
Statenmededeling 24 oktober jl.), budget te reserveren om terreinbeherende 
organisaties, omgevingsdiensten en SSiB in staat te stellen om waar nodig 
flexibele/mobiele camera’s met slimme software tijdens controles in te zetten?  
Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee, vooralsnog verwachten we met het gereserveerde budget voor 

de vervolgaanpak ‘Naar een weerbare overheid in het buitengebied’ in 
voldoende mate uitvoering te kunnen geven aan onze verantwoordelijkheden en 

onze rol bij het versterken van de veiligheid in het buitengebied. 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


